
 
 
 
 

                              Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Utvalg Helse og oppvekst 
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord Rådhus 
Dato: 10.03.2020 
Tid: 08:30 – 15:30 

 
 
 

Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Nina Edvardsen 
Stian Skjærvik Hansen 
Per Ivar Markanes 
Anne Iren Lian 
Oddbjørn Rømma 
Mari Krogfjord 

LEDER 
NESTL 
MEDL 
MEDL 
MEDL 
MEDL 

KRF 
AP              til kl. 15.00 
AP              til kl. 11.30 
H 
SP 
SP 

 
 

Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Sandra Brattgjerd MEDL AP 
   
   
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Eva Berdal Nygård Sandra Brattgjerd AP               til kl. 11.30 

 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Reidun Momyr 
Laila Refsnes 
Hilde Engen 

Sektorsjef oppvekst 
Sektorsjef helse og velferd 
Utvalgssekretær 

    Camilla Hestmo Berdal        Virksomhetsleder barnehage, deltok på besøksrunde i  
                                                      barnehagene 
 
 

Merknader: 
Spørsmål/etterlysing av sak fra Stian Skjærvik Hansen: 
Behandling av sak om investering i lekeapparater/uteområder på skolene? 

     Reidun orienterte om status pr. i dag. Arbeidet med planlegging pågår.  
     Saken vil komme opp til høsten. 
  



 
Saksnr Innhold Lukket 
 Drøftingssaker :  

DR 1/20 Høring av forslag til lovendringer – Enkelte unntak 
fra taushetsplikten og utvidelse av varslingsplikten 
til Statens undersøkelseskommisjon 

 

 
 
INFO : 
  

1. Tilstandsrapport grunnskole 
 
Reidun orienterte om saken. 
Ga et grovt innblikk i hva som blir utvalgets rolle og arbeid med tilstandsrapporten, i hht. 
opplæringsloven. Gjennomgang av hva rapporten skal inneholde. 
Utvalget får forslaget til gjennomgang og kan gi innspill/spørsmål til Reidun. Rapporten går 
over en 4-årsperiode. 
Framlegges for utvalget hvert år, og den framlegges for kommunestyret år 2 og 
år 4 i perioden. Mal for tilstandsrapport følger vedlagt. 
 
 
2. Ståa på utlysninger i oppvekst 
 
Plan for bemanning for høsten 2020 under arbeid. Mange lærere søker videreutdanning for 
neste skoleår. Lederne prioriterer hvem som skal få delta på studie, og vikarbehovet blir ut 
fra dette. Framtidig kompetansekrav viktig i denne sammenheng. 
 
Reidun orienterte om utlysning av stillinger for neste skole-/barnehageår for alle enheter. 
Felles utlysning for alle stillinger kommer. 
Utlysning av event. barnehagelærerstillinger kommer etter at hovedopptaket i barnehagene 
er ferdig. 
 
 
3. Skolestruktur 
 
Reidun orienterte om elevtallene på skolene pr. 09.03.20. 
Litt om utfordringene i endring av klassestørrelser/«forskyvning» av årskull og hvordan dette 
utvikler seg i årene framover. 
Viktig med en god prosess før beslutninger angående skolestrukturen blir tatt. 

 
 

4. Vik/Bessaker og Brandsfjord barnehage. Administrativ sammenslåing  
av drift 

 
Camilla Hestmo Berdal orienterte om saken. 
Fra høsten 2020 blir det 6 barn på Vik/Bessaker. Det er pr. i dag en og samme styrer for de 
to barnehagene. Ønske om å legge Vik/Bessaker som en avdeling under Brandsfjord 
barnehage. Dette for å utnytte styrerressursen bedre, effektivisere det administrative 
arbeidet og styrke den pedagogiske delen i barnehagen. Det er ikke snakk om å legge ned 
barnehagen på Vik/Bessaker. 
Den administrative sammenslåingen vil være gjeldende fra 1. august 2020. 
Saken har vært diskutert i formannskapet og skal videre til kommunestyret som en 
orienteringssak. 
 
 
 



5. Investeringsbeslutning ny sentrumsbarnehage utsatt 
 
Forsinkelse av geoteknisk rapport gjør at anbud ikke er lagt ut. 
Legges ut så snart rapporten er klar.  
Saken forhåpentligvis klart for kommunestyret 14. mai.  

 
 

6. Coronavirus. 
 
Laila orienterte om saken. Må alltid forholde seg til sentrale bestemmelser. 
Kommunen har også tatt sine forholdsregler - smittevernplan, smittevernlege og 
kommuneoverlege. 
Kommuneledelsen i samarbeid med fagkompetanse tar beslutninger etter hvert  
som spørsmål kommer inn. Situasjonen vurderes fortløpende. 
Pr. i dag ingen smittet i Åfjord eller på Fosen.  
Alle oppfordres til god håndvask – det beste man kan gjøre. 

 
 

7. Status rehabilitering stue ved sykehjemmet gruppe 4, Åfjord 
 

Det vil komme en sak i kommunestyret om bevilgning av kr 800 000 til  
dette arbeidet. 
Mange grunner til at stua må rehabiliteres, både bygningsmessig, 
HMS, ansattperspektiv og ikke minst hensyn til brukerne. 
 
 
8. Status tilrettelagte boliger kostnad og endelig bestemmelse  

 
Viser seg å bli dyrere enn «vanlige» bygg grunnet at det er satset på 
miljø og massivt trehus. Man ønsker at disse boligene skal heve statusen på området 
Vassneset, og sentrum for øvrig.  
Det er også planlagt med fellesareal som fordyrer prosjektet.  
Det er et stort behov for avlastningsboliger i kommunen. 
Kostnad 3 mill. mer enn «vanlig» bygg. 
Saken vil bli lagt fram for kommunestyret. 
 
 
9. Tilsetting og styrking psykisk helse, ergoterapitjenesten 
 
Det er tilsatt en ny ergoterapeut i kommunen, til sammen to stk. 
Psykisk helse er også styrket med en ny stilling, stillingen er besatt. 
Mangel på sykepleiere og vernepleiere, ellers er alle spesifikke fagtjenester   
dekt opp.  
 
 
10. Teknologiske satsinger i sektoren – helseplattformen, sykesignal, responssenter 
 
Helseplattformen, og alle fagsystemene forøvrig vil koste en del. 
Det jobbes med å fornye sykesignal, avtale for responssenter, trygghetsalarmsentralen, m.fl. 
Velferdsteknologi er viktig i årene framover og vil bli satset på, men 
det er ikke budsjettert med nødvendige midler til dette. 
 
 
 
 
 
 



11. Rekruttering sykepleiere - utlysning av stipendstillinger på Fosen 
 
Stort behov for rekruttering av sykepleiere i kommunen. 
Kommunen inviterer sykepleiestudenter på «date», for å høre hvordan de ser på 
å jobbe i kommunen. 
 
6 stipendstillinger utlyst på Fosen, derav 2 til Åfjord. 
Det jobbes regionalt, interkommunalt og lokalt med rekruttering. Det er lettere å 
rekruttere fagarbeidere da disse ofte er i praksis i kommunen 

 
 

12. Leve Hele Livet - dialogmøte 31.03. 
 

Nasjonal satsing, Fylkesmannen inviterer til dialogmøter. 
Politisk representant fra utvalget bør være med på dialogmøtet. 
Sammenhenger og overganger i tjenester vil være en viktig del av arbeidet. 
Mål: få et raskere sykdomsforløp. Hverdagsmestring viktig tema. 
Råd for personer med funksjonshemming og frivilligheten bør involveres til dialogmøtet. 
 
 
13. Årsmelding NAV 

 
Ny leder Dordi Haugen. 
Årsregnskap viser økning i bruk av midler fra 2018 til 2019.  
Bekymringsfullt at dette gjelder personer under 30 år. Følger opp gjennom 2020. 
 
 
14. Årsmelding barnevern 

 
Ny barnevernreform kommer i 2022. Det jobbes med dette interkommunalt. 
Viktig tema: innsats til forebygging. 
Det jobbes også med kompetanseheving innen barnevernstjenesten. 
God tverrfaglig samhandling (oppvekst og helse). 
Regnskap for 2019 viser ca. 1,7 mill, for Roan og ca 5,5 mill. for Åfjord. 
Forebygging vil fortsatt være i fokus med tanke på å hindre videre  
plassering i institusjon. 
Foreldreveiledning ICDP, viktig forebyggende arbeid. 
Fagdag 7. mai 
 
 
15. Økonomi dagtilbud for hjemmeboende med demens  

 
En gruppe startet dette arbeidet med midler gjennom utviklingssentret.  
Arbeidet ledes av to ansatte med fagkompetanse innen demens + 8 frivillige  
med i gruppen. 
Pr i dag 37 brukere innen denne ordningen, innen ulike tiltak. 
Veldig gode tilbakemeldinger på ordningen – «Når øyeblikket er viktig» 
 
Midler til dette har blitt tildelt hvert år som en «gulrot», men må nå legges inn i den ordinære 
rammen om arbeidet skal videreføres. 

 
 
 

         Nina Edvardsen 
         utvalgsleder 
 

  



Drøftingssaker 
 
DR 1/20 Høring av forslag til lovendringer – Enkelte unntak fra taushetsplikten og 
utvidelse av varslingsplikten til Statens undersøkelseskommisjon 
Saksprotokoll i Utvalg Helse og oppvekst - 10.03.2020  
 
 
Behandling: 
 
Ingen innspill/merknader til saken. 
 
 
 


